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ZAPYTANIE 

dot. Zmiana zakresu modernizacji Parku Południowego 

      W związku z zmniejszeniem ilości środków finansowych przeznaczonych w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta na modernizację Parku Południowego i brakiem odpowiedzi na 

moje pytania zadane podczas posiedzenia Komisji Budżetu w dniu 16.10.2024r oraz podczas 

Sesji RM w dniu 17.10.2024r proszę o udzielenie następujących informacji: 

1. Na czym polega zmiana zakresu inwestycji

2. Czy zmiana zakresu inwestycji odbyła się po przeprowadzeniu jakichkolwiek

konsultacji, jeżeli tak to z kim, w jakim trybie i kiedy to nastąpiło

3. Czy wg. nowej koncepcji będą zagospodarowane wszystkie zaniedbane i opuszczone

tereny objęte historycznymi umowami dzierżawy, z których zapisów nie wywiązywali

się dzierżawcy

4. Czy są przewidziane przyjazne i atrakcyjne miejsca odpoczynku dla spacerowiczów

np. matek z małymi dziećmi

5. Czy dla użytkowników alei po modernizacji przewidziano w ogóle jakiekolwiek

atrakcje terenowe, rekreacyjne, czy udostępniona będzie jedynie możliwość przejścia

bądź przejazdu pomiędzy ogrodami działkowymi ogrodzonymi i zagospodarowanymi

przez niewielką (w stosunku do ilości mieszkańców dzielnicy) liczbę osób

6. Czy będzie wykonane nowe, jednolite i estetyczne ogrodzenie pomiędzy ogrodami

działkowymi, dla których kontynuowane są umowy dzierżawy a nowo powstającą

przestrzenią ogólnodostępną

7. Czy będą wyciągnięte jakiekolwiek konsekwencje wobec dzierżawców, którzy nie

przestrzegali zapisów umów dzierżaw np. wbrew zakazowi dokonali trwałych

naniesień bądź wykonali ogrodzenie



8. Czy będą wykonane połączenia – przejścia pieszo rowerowe pomiędzy aleją główną a

sąsiadującymi terenami ogólnodostępnymi np. parkiem zlokalizowanym pomiędzy

siedzibami PWiK Sp z oo oraz KSSE S.A. przy ul Rybnickiej

Ponadto proszę o przesłanie mi kopii dokumentu uzgadniającego pierwotny zakres 

modernizacji, podpisanego przez przedstawiciela Stowarzyszenia „Zielony Trynek”  Pana  

*  (i/lub inną osobę reprezentującą Stowarzyszenie) wraz z informacją 

dlaczego taki zakres inwestycji nie jest kontynuowany. 

  Z poważaniem 

 Adam Neumann 

*Wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych zgodnie z wymaganiami art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 
r. o dostępie do informacji publicznej oraz art. 5 ust. 1 lit. f) Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 
kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu 
takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE. 
Osoba dokonująca wyłączenia Anna Ciekańska (Biuro Rady Miasta)


